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Vragen van het lid Van Houwelingen (FvD) aan Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de 43 zorgmedewerkers die door 
Nederland naar Curaçao zijn gestuurd (ingezonden 13 april 2021). 

Vraag 1
Bent u van mening dat er in Nederland een tekort is aan zorgpersoneel en/of 
dat de zorg in Nederland op dit moment in het algemeen zwaar of misschien 
zelfs wel overbelast is?1 

Vraag 2
Waar komen deze 43 door Nederland naar Curaçao gestuurde zorgmedewer-
kers vandaan? Waarom (werden en) worden deze zorgmedewerkers niet 
(eerder) ingezet om de zorg in Nederland te ontlasten? Kunnen we hieruit 
misschien concluderen dat er in Nederland geen gebrek aan zorgpersoneel is 
en de zorgsector in Nederland op dit moment niet overbelast is? Of valt de 
belasting van de zorg in Nederland wel mee in vergelijking met Curaçao? Zo 
ja, kunt u dit cijfermatig onderbouwen? Zo nee, waarom stuurt Nederland 
dan zorgmedewerkers naar Curaçao? 

Vraag 3
Hoe denkt de Nederlandse Vereniging van Ziekenhuizen (NVZ) over het sturen 
van Nederlandse zorgmedewerkers naar het Caribisch gebied? Is er wat de 
NVZ betreft op dit moment wellicht voldoende (over)capaciteit in de zorg 
voor het sturen van zorgpersoneel naar Curaçao? Indien dit bij u niet bekend 
is, kunt u hier dan bij de NVZ navraag naar doen en ons haar antwoord laten 
weten?

1 Paul Blokhuis op Twitter: «Vandaag vliegen nog eens 43 verpleegkundigen, artsen, vaccinatie-
medewerkers en ondersteund personeel naar Curaçao. Via Extra Handen voor de Zorg zijn zij 
geselecteerd om te ondersteunen op dit zwaar getroffen eiland. Groot respect voor hun besluit 
om te helpen! Veel sterkte! https://t.co/Bz4nxlKuoC» / Twitter
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